
PROTOKÓŁ 
Komisji Rewizyjnej 

z kontroli dotyczącej rozliczenia inwestycji chodnika z funduszu sołeckiego w Borzęcinie oraz 

wydatków sołectwa Borzęcinko-Brzeziniec w latach 2016-2021 

Kontrolę przeprowadziła Komisja Rewizyjna w składzie: 

1. Marcin Olech – Przewodniczący Komisji, 

2. Roman Cech – Wiceprzewodniczący Komisji, 

3. Bartłomiej Tutak – Członek Komisji, 

Radny nieobecny: Jadwiga Lejczak – Członek Komisji. 

Kontrola Urzędu Gminy Dębnica Kaszubska trwała od 5 maja 2022 r. do 11 maja 2022 r. 

W trakcie kontroli wszelkich informacji udzielali pracownicy Urzędu Gminy Dębnica Kaszubska oraz 

sołtys sołectwa Borzęcinko-Brzeziniec. 

Komisja zapoznała się z dokumentacją dotyczącą funduszu sołeckiego i jego wykorzystania w latach 
2016-2021. Komisja przeprowadziła rozmowy z pracownikami Urzędu Gminy Dębnica Kaszubska 
w osobach: 

• Anny Mułyk,  

• Anny Żaczek, 

• Karola Żukowskiego, 

a także z sołtysem sołectwa Borzęcinko-Brzeziniec Panem Bogdanem Jagiełło. 

Komisja Rewizyjna zapoznała się z dokumentacją dotyczącą inwestycji chodnika w miejscowości 
Borzęcino. Komisja przeprowadziła rozmowy z pracownikami Urzędu Gminy Dębnica Kaszubska 
w osobach: 

• Anny Mułyk,  

• Anny Żaczek, 

• Karola Żukowskiego, 

a także z sołtysem sołectwa Borzęcinko-Brzeziniec Panem Bogdanem Jagiełło. 

 

 



Wnioski: 

Komisja po weryfikacji dokumentacji dotyczącej rozliczenia inwestycji chodnika z funduszu sołeckiego 
w Borzęcinie oraz wydatków sołectwa Borzęcinko-Brzeziniec w latach 2016-2021 oraz 
przeprowadzonych rozmowach nie stwierdziła uchybień, ale składa dwa wnioski. 

1) Komisja zwraca się z wnioskiem, aby chodnik w miejscowości Borzęcino został wykonany do 

końca zabudowań, gdyż w obecnej chwili inwestycja nie jest zakończona, a kilka budynków 

zostało pozbawionych dostępu do nowego chodnika. 

2) Komisja zwraca się z w wnioskiem, aby w przyszłości zwrócić większą uwagę na miejsce 

składowania materiałów budowlanych tak aby uniemożliwić ich potencjalną kradzież lub 

zniszczenie, gdyż w obecnej sytuacji kostka brukowa była przechowywana kilka lat przy drodze 

dojazdowej do bloków w miejscowości Borzęcino, gdzie została porozrzucana i zgłaszano uwagi 

co do jej składowania. 

                                                                                                                             

Na tym protokół zakończono i podpisano: 

Marcin Olech ………………………………………………… 

Roman Cech ………………………………………………… 

Bartłomiej Tutak ………………………………………………… 

 

Dębnica Kaszubska, dn. …………………………………… 2022 r. 

 

Z treścią protokołu zapoznałam się dnia ……………………………………… 2022 r. 

 

…………………………………………………………………… 
/Podpis kierownika jednostki kontrolowanej/ 


